外研版7A Unit2 More than fun 教学设计
第六课时Presenting ideas & Reflection
1. 课时教学目标
1)通过听力复习本单元话题，能够借助语篇去理解爱好的好处并说明自己的爱好所带来的益处；
2)找到有相同爱好的同学并组成小组，小组内提出自己的想法和方案为新的社团计划做内容上的准备；
3)通过小组合作，使用本单元所学词汇，句型，结合小组讨论的内容，为新社团写一个计划。
2. 教学重难点
1）复习掌握本单元的重点词汇、短语、句型；
2）通过复习单元话题，能够借助语篇理解爱好的好处，并能说明爱好的益处。       
3. 教学过程
	教学环节
	教学内容
	方法与意图
	时间分配

	Step1
Learning objectives


Step2
Listening and review






















Step3
Before
making a plan
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Step4
While
making a plan 
	Show the learning objectives on the screen, ask the students to read and remember.


Rock music meets erhu：
1. Show the mind-map about the passage on the screen.
2. Listen to the passage and complete the form with the correct information.
3.--What does the hobby bring the boy and his grandfather?
--The boy and his grandfather put their music together and have great fun. It feels great to enjoy their hobby together.
3. Lead-in:Have _______through a hobby

The School news radio and the interview :
1.Show the forms about the two school radio news on the screen.
2.Listen to the passage and complete the form with the correct information.
3.Then check the answer.
4. Lead-in: Get knowledge through a hobby

Emma’s adventure:
1. Listen and answer the questions.
2. Lead-in: Get friends through a hobby


Now,it’s your turn to explain the benefits of the hobbies.Let’s make a plan for a school club
1. Talk about different kinds of hobbies.
2. Steps to find your groups.
  Put the note on your body.
  Walk around and talk with others.
  Walk around and talk with others.
3. Find classmates with the same hobby as you and work as a group. Discuss the plan for a new club for the hobby. Think about:
 the name of the club
 what you will do
 the benefits of your club
 where and when you will meet


1. Now, organize your ideas with the help of the following outline and make your plan. You may use the following language tips or find useful expressions or sentences form this unit.
2. Show a checklist on the screen.
3. If possible, share the students’ plans. 

	





通过听力复习本单元话题，借助语篇回顾理解爱好的好处并说明爱好所带来的益处。





根据学生的回顾情况，评价其是否对本单元的整体结构及三个子话题有比较清晰的认识。




根据学生分组的情况，了解其兴趣爱好的分布情况。


根据学生回答的情况，评价其能否清楚地描述自己的观点。


根据学生完成的情况，评价其能否运用本单元的核心词汇、句型和语法说明兴趣社团的益处及活动的开展方式等，根据需要给出必要的指导和反馈。
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	作业设计   
 
	Review Unit2, finish the exercise-paper.
继续完善自己的社团方案。

	板书设计


	
Unit2 Presenting ideas and reflection
The benefits of hobbies


Have more than          Get knowledge            Make friends 
fun through a hobby      through a hobby           through a hobby




